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Vragen van het lid Omtzigt (CDA) aan de Minister-President en de Minister 
van Sociale Zaken en Werkgelegenheid over het aanvullend pensioenfonds 
van Europarlementariërs (ingezonden 20 februari 2018). 

Vraag 1
Kent u het artikel over het aanvullend pensioenfonds van Europarlementari-
ërs, waarin Europarlementariërs tot 2009 extra konden bijdragen voor een 
royale vrijwillige pensioenregeling, die bovenop de standaard regeling 
kwam?1 

Vraag 2
Bent u ervan op de hoogte dat dit pensioenfonds een dekkingsgraad heeft 
van ongeveer 37%? 

Vraag 3
Wat zou er gebeuren indien een willekeurig pensioenfonds in Nederland een 
dekkingsgraad zou hebben van 37%? Hoe hoog zou de korting zijn die 
gepensioneerden op hun pensioen zouden hebben? 

Vraag 4
Bent u bereid om een brief te schrijven aan de Europees toezichthouder voor 
pensioenen, EIOPA, met het verzoek een impact assessment te laten maken 
van dit fonds? 

Vraag 5
Klopt het dat er een poging wordt ondernomen om honderden miljoenen bij 
te storten? 

Vraag 6
Kunt u aangeven welke procedures gebruikt worden om extra bij te storten 
en hoe Nederland dat zou kunnen voorkomen? 

Vraag 7
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het debat over de Europese top?

1 https://nos.nl/artikel/2213486-europees-pensioenfonds-op-rand-van-de-afgrond.html
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